
 

Akademický senát UK FTVS 

 

 Č.j.: AS-8/2018 

 

Zápis z řádného zasedání ze dne 16. 10. 2018 ve 13.00 hod 

 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Komora akademických pracovníků (a): Heller, Kaplan, Zahálka, Coufalová, Hráský, Jelen, Malá, 

Šťastný, Novotná, Harbichová, Pokorná, Jebavý, Jindra 

Studentská komora (s): Ižovská, Pecinová,  

Omluveni: Dvorský (a), Bujnovský (s), Thiel (s), Brtník (s), Omcirk (s) 

Nepřítomni: Anděrová 

Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Zelenka, Půlpán, Hruša 

 

 

1. Projednání a schválení programu zasedání  

Předseda AS UK FTVS Heller seznámil přítomné s programem zasedání. Senátorka Novotná 

navrhla přesunout bod Vyhlášení voleb do AS UK FTVS před bod Vystoupení vedení 

fakulty. Proti tomuto návrhu nebyly námitky. 

Hlasování o programu zasedání: (13-0-1) (pro-proti-zdržel se) 

 

Usnesení 01/10/2018: AS UK FTVS schválil program zasedání 16. 10. 2018. 

 

2. Projednání a schválení zápisu z řádného zasedání dne 18. 9. 2018 

Předseda AS UK FTVS Heller přednesl návrh zápisu z řádného zasedání dne 18. 9. 2018. 

Plénum bylo seznámeno s návrhem senátora Zahálky, který se týkal pokračováním jednání od 

bodu 5  formou rozpravy.  

Hlasování o zápisu z řádného zasedání dne 18. 9. 2018: (14-0-1). 

Usnesení 02/10/2018: AS UK FTVS schválil zápis z řádného zasedání dne 18. 9. 2018. 

 

3. Vyhlášení voleb do AS UK FTVS 

Předseda legislativní komise Kaplan přiblížil náležitosti ohledně konání voleb do AS UK 

FTVS pro funkční období 2019 – 2022. Předsednictvo Akademického senátu Fakulty tělesné 

výchovy a sportu Univerzity Karlovy na základě čl. 2 odst. 1 Volebního řádu AS FTVS UK 



oznámilo na zasedání AS FTVS UK dne 16. října 2018 vyhlášení voleb do Akademického 

senátu Fakulty tělesné výchovy a sportu pro funkční období 2019 – 2022. Na základě toho 

podle čl. 2 odst. 2 Volebního řádu Akademického senátu Fakulty tělesné výchovy a sportu 

Univerzity Karlovy stanovil AS FTVS UK konkrétní termín a místa konání voleb.  

Volby proběhnou 9. – 11. 1. 2019 v prostorách FTVS UK následovně:  

- volby do komory akademických pracovníků se uskuteční v zasedací místnosti H 116,  

- volby do studentské komory se uskuteční ve vestibulu u hlavního vchodu FTVS UK 

v budově H.  

Zároveň byla podle čl. 4. odst. 1 ustanovena z členů akademické obce fakulty volební komise 

ve složení (bez titulů): Vodička, Bujnovský, Thiel, předseda Šteffl.   

Výše jmenovaní s navržením písemně souhlasili. 

Hlasování o navržené volební komisi pro volby do AS UK FTVS: (15-0-0) 

 Usnesení 03/10/2018: AS UK FTVS schválil volební komisi pro volby do AS UK FTVS pro 

funkční období 2019 – 2022 ve složení: dr. Michal Šteffl, Ing. Pavel Vodička, Mgr. Dan 

Thiel, Mgr. David Bujnovský. 

 

Hlasování o navržení dr. Michala Šteffla předsedou volební komise: (15-0-0) 

Usnesení 04/10/2018: AS UK FTVS schválil dr. Michala Šteffla předsedou volební komise 

pro volby do AS UK FTVS. 

Hlasování o návrhu termínu voleb: (15-0-0). 

Usnesení 05/10/2018: AS UK FTVS schválil termín voleb do AS UK FTVS a to na datum 9. 

– 11. 1. 2019. 

 

4. Vystoupení vedení fakulty 

Spectabilis paní děkanka informovala o Centru sportovních aktivit zdravotně postižených 

studentů a spisové službě. Poděkovala vedoucím kateder za zpracování přehledu spolupráce 

pracovišť se sportovními kluby. Upozornila na dodržování pracovní doby. Do fondu mobility 

se přihlásil pouze jeden zájemce. Informovala o finančním ohodnocení za výuku v anglickém 

jazyce. Katedry obdržely rozpis čerpání finančních prostředků. Proběhlo dodání nových 

počítačů. Předseda Heller se dotázal na systém výměny počítačů. Spectabilis paní děkanka 

uvedla, že budou vyměňovány od těch nejstarších. Dále informovala, že rekonstrukce bloku F 

je ve skluzu, který ale není zaviněn fakultou. V rámci projektu 138 byly schváleny 4 projekty, 

a to na projektovou dokumentaci na kampus, 1. etapu výstavby kampusu, 2. etapu výstavby 



kampusu a zateplení a opravu fasády. Senátor Zahálka se pozastavil nad tím, že zaměstnanci 

mimo granty mohou žádat o čerpání fakultních peněz na výjezdy na konference, kdy by i 

pracovníci zařazení v projektech měli mít tuto možnost. Spectabilis paní děkanka uvedla, že 

se zde jedná především o tuzemské konference. Následně proběhla diskuse ohledně 

financování vědeckých článků. 

 

 

5. Projednání a schválení pokračujících event. nových členů disciplinární komise UK 

FTVS na následující 2 roky 

Spectabilis paní děkanka přiblížila změny v disciplinární komisi UK FTVS a přednesla návrh 

na nové členy disciplinární komise UK FTVS na následující 2 roky. Všichni navržení členové 

s členstvím v disciplinární komisi souhlasí. 

Hlasování o odvolání Mgr. Kalkusové: (14-0-0) 

 

Usnesení 06/10/2018: AS UK FTVS schválil odvolání Mgr. Kalkusové. 

 

Hlasování o odvolání náhradníka Mgr. Semeráda: (14-0-0) 

 

Usnesení 07/10/2018: AS UK FTVS schválil odvolání Mgr. Semeráda. 

 

Hlasování o pokračování působení dr. Flemra v disciplinární komisi: (14-0-0) 

 

Usnesení 08/10/2018: AS UK FTVS schválil pokračování dr. Flemra v disciplinární komisi. 

 

Hlasování o pokračování působení Mgr. Pecinové v disciplinární komisi: (14-0-0) 

 

Usnesení 09/10/2018: AS UK FTVS schválil pokračování Mgr. Pecinové v disciplinární 

komisi. 

 

Hlasování o návrhu Mgr. Fořterové do disciplinární komise: (14-0-0) 

 

Usnesení 10/10/2018: AS UK FTVS schválil návrh Mgr. Fořterové do disciplinární komise. 

 

Hlasování o navržení dr. Prajerové jako náhradnice do disciplinární komise: (14-0-0) 

 



Usnesení 11/10/2018: AS UK FTVS schválil dr. Prajerovou jako náhradnici do disciplinární 

komise. 

 

Hlasování o navržení Mgr. Sontákové jako náhradnice do disciplinární komise: (14-0-0) 

Usnesení 12/10/2018: AS UK FTVS schválil Mgr. Sontákovou jako náhradnici 

do disciplinární komise. 

 

Spectabilis paní děkanka poděkovala za schválení a informovala, že je bohužel již jeden 

případ k řešení pro novou disciplinární komisi UK FTVS. 

 

6. Návrh smlouvy o pronájmu prostoru současného „Bistra“ s novým nájemcem 

Tajemník Zelenka přiblížil návrh smlouvy o pronájmu prostoru současného ,,Bistra“. Zmínil, 

že návrh byl diskutován jak na minulém zasedání AS UK FTVS, tak i na schůzce se zástupci 

ekonomické a legislativní komise. Uvedl, že na základě této schůzky byly učiněny určité 

změny v návrhu. Předseda ekonomické komise Jelen uvedl, že vyjádření ekonomické komise 

je ve smyslu doporučení návrhu smlouvy ke schválení. Předseda legislativní komise Kaplan 

uvedl, že pokud byly dohodnuté změny zapracovány, tak jménem legislativní komise 

doporučuje dokument ke schválení. Senátor Jelen se zeptal na dobu uhrazení dluhu 

současným nájemcem. Tajemník Zelenka uvedl, že dluh bude splacen hned. Senátor Kaplan 

se zeptal, zda byli ostatní nájemci v prostorách blízkých seznámeni s činností a provozem 

nového nájemce. Tajemník uvedl, že byli informováni. 

Hlasování o návrhu smlouvy o pronájmu: (13-0-1). 

 

Usnesení 13/10/2018: AS UK FTVS schválil návrh smlouvy o pronájmu prostoru současného 

,,Bistra“ s novým nájemcem. 

 

7. Různé 

V bodě různé se člen AS UK student Půlpán dotázal na zajištění výuky sportovních her. 

Spectabilis paní děkanka přiblížila dvě varianty zajištění této výuky. 

 

Zapsala: Coufalová  

 Za AS UK FTVS 

 předseda doc. MUDr. Jan Heller, CSc. 

 



Na vědomí: doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

       Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 

  


